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 על הכישלון של הקנאים
 הקשר בין הקנאים לחמאס

 לשונאי הדת,הקשר בין הקנאים 
 הקנאים שמתגרים באומות,

הויכוח בין הקנאים לאנשי קדושת 
 ציון

ההצלחה של קדושת ציון בזכות 
 הקנאים,

 
 על הכישלון של הקנאים,

בעוד בכנסים של קדושת ציון 
מכפילים את מספר המשתתפים 

בדעות של מידי שנה, התמיכה 
השנה הקנאים יורד מידי שנה, ו

בזמן המלחמה הפער גודל פי כמה, 
אנשים מבינים מי צודק ומי מפחד 

 להפעיל את המחשבה.
המראות של קנאים עם דגלי 
חמאס, הסביר לכולם עם מי 
תרצה לגדל את ילדיך, וההתנערות 

של כלל הקנאים  רפהה
מהקיצונים, לא עזרה להם כלל, 
י  דְמֹנ ִ֔ קַּ ל֙ הַּ ר מְשַּ ר יאֹמַַּ֗ ֶׁ֣ אֲש  כַּ
ע )שמואל א כד(  שַּ ֶ֑ ים יֵֶׁ֣צֵא ר  ִ֖ ע  מֵרְשָׁ

הקיצונים  ומקנאים יצא קיצונים.
מוציאים לפועל את הדעה של כלל 

 הציבור.
באמריקה הגדילו לעשות לתרום 
לחמאס, וזה סתם את הגולל על 
תנועת הקנאים ברחבי העולם 

 שהפכה למוקצה מחמת מיאוס.
 
 

 ההשליה שהתנפצה, 
בשמאל הקיצוני שקראו לעצמם 
ציונים, במקביל לנטורי קרתא 
ניסו להשכיח לציבור את 
ההיסטוריה של האיסלם לפני 
שקמה הציונות, ולשכתב 
היסטוריה כאילו לפני הציונות היו 
לנו חיים נפלאים ודו קיום עם 

עד שמחת  העם הדומה לחמור,
י תורה האחרון בו החתול של רב

יונתן איבשיץ הפסיק לשמור על 
החלב ורץ לשתות את הדם של 
חבריו הטובים, יושב בשמים דאג 
ששומרי מצוות כולל אלו שעולים 
להר הבית אף אחד לא ינזק, וכל 
בר דעת הבין שכל הטענות 
שהשמאל לימד את הערבים 
לומר: אם תתנו עוד פועלים, ואם 

, ואם לא 67תחזרו לקו הירוק 
ת, ואם לא תקריבו תעלו להר הבי

קרבן פסח, ואם לא תתגרו 
, הכונה באומות.. אז יהיה שקט

היתה שיהיה שקט רק לערבים 
כמה שנים כדי להיתחמש בנשק, 
כפי שהיה לאורך הדורות האיסלם 
עושה הסכמי שלום לכמה שנים 
כדי ללמוד את הצד השני ולתחזק 
עד שיוכל לבגוד ולחסל קהילות 
שלימות, כפי שעשו בתימן 

 סעודיה ובשאר מדינות ערב,ב
עכשיו הציבור פתוח לשמוע את 
הצד השני ורואה שטבח זה לא 
משהו חדש, וזה גם לא יהיה 

האחרון אם לא נתעורר, ולכן 
הציבור תומך יותר בדעות של 

 קדושת ציון.
 הויכוח בין הקנאים לקדושת ציון
לקדושת ציון בשונה מהקנאים יש 
להם תשובות לכל הטענות נגדם 
לכל מי שמוכן לשמוע, וזה סוד 
ההצלחה שלהם, בזכות הקנאים 
שמביאים לציבור הרחב חלק 
מהדעות של קדושת ציון עם 
עיוותים, ואז החכמים מגיעים 
לבדוק ממקור ראשון מה באמת 
דעתם, ומתחברים למנוי דרך 
א המייל, אותו הקנאים ל

מצליחים לחסום גם בתוך 
השכונות שלהם, יש עשרות קנאים 
שלא מעיזים להשתתף בכינוסים 
של קדושת ציון אבל קוראים 
בשקיקה כל חודש דרך המייל את 
העלונים. ועל זה אפשר להודות 

 שהם עושים.לקנאים על הפרסום 
אנשי קדושת ציון גם קוראים 
הרבה מהחוברות של הקנאים גם 

תשובות לטענות,  כדי לדעת לכתוב
וגם כדי להנות מהבלבול ששורר 
אצל הקנאים מתחילת המלחמה, 
הרי כל חכם שרואה את הנולד, 
מבין שטבח בירושלים ובעוטף 
יהודה ושומרון זה רק ענין של זמן, 
וכפי שראינו בשמחת תורה, 
לראשי הצבא הטמאים אין פתרון 
לזה עד שיקיימו את מצוות התורה 

רץ, ומכיון לגרש את האויבים מא
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שזה לא נראה בטווח הקרוב, בגלל 
הקנאים וחבריהם שתומכים 
בערבים, אז יבוא יום שכל אחד 
יצטרך להגן על ביתו, מפני פועלי 
הבנין שבנו לו את הדירה, והם 
מתכננים גם לבוא לגור בה, 
הדמיון של הערבים מפותח כמו 
של הקנאים שחושבים שהמדינה 
הולכת לקרוס בשנים הקרובות, 
אנחנו יודעים שזה לא יקרה כי לא 

ה' את עמו בעבור שמו  שיטו
הגדול, אבל בני משפחתם של 
הקנאים הרבה יותר מפחדים, כי 
הם מצד אחד מאמינים שזה 
יקרה, ומצד שני הם יודעים 
שכשזה יקרה אף ציוני לא יבוא 
להגן עליהם, ואף ערבי מחבריהם 
הטובים לא ירחם עליהם, להיפך 

הבגידה זה נחשב הערבים נהנים מ
אצלם לגבורה, וברור שיהיה 
עשרות אלפי הרוגים, השאלה 

 .איפה יותר ואיפה פחות
הקנאים טוענים שאחיזת נשק זה 

 כוחי ועוצם ידי וכפירה בה', 
אנשי קדושת ציון שואלים למה 
ארגון השומרים באמריקה זה לא 
כפירה בה', עוד במקום שנאמר 
עליו הדר בחוץ לארץ כמי שאין לו 
אלוה, אלא כולם מבינים שתפילה 
עושה מחצה ואינה פוטרת בכל 
דבר מהשתדלות טבעית, גם 
בגזירות ת"ח ות"ט לא נלחמו ע"י 
שמות הקודש, אלא המצוה היא 

זור בתשובה לתקוע להתפלל לח
בחצוצרות, ולהילחם פיזי, אנחנו 

 לא נוצרים ואכמ"ל.
הקנאים השקיעו פרסום בחוצות 
ירושלים שהחזו"א אמר שהיכן 
שיש יותר נשק יש יותר הרוגים, 
ואינם מביאים את דברי החזו"א 
ששלח אברכים מבני ברק עם נשק 
 לשמור בשבת על הישוב, החזו"א
בשונה מהקנאים לא היה מנותק 
מהמציאות, זה הטירוף של אנשי 
השמאל והקנאים לחיות בדמיונות 
של דו קיום עם הערבים, עד שיום 

, הציבור החרדי אחד זה מתנפץ
כבר התעורר למציאות הכואבת, 
והגיע הזמן להעיר את הקנאים 
מתרדמתם וחלומם, ולהסביר למי 
שרוצה לשמוע שיום ניפוץ 

רה כבר בשמחת תורה, האשליות ק

ומכיון שאנשים מנסים לשכוח 
היכנס לחלום הבא, אז למהר ו

נזכיר שכבר בפרעות תרפ"ט 
הציונים הזהירו אותנו לפני זה 
שבחברון עלול להיות טבח, והציעו 
להשאיר חיילים למנוע את הטבח, 
והחרדים אמרו שנשק רק יעצבן 
את הערבים החברים שלנו, עד 

הרוגים, שזה התנפץ עם עשרות 
והסתיים כשהכדור הראשון יצא 

באחוזים הטבח בתרפ"ט מהנשק, 
יותר גדול מהטבח של שמחת 

היו בארץ  תורה, כי בשנת תרפ"ט
פחות ממאה אלף יהודים זה אומר 
יותר מאלפית הישוב נהרגו וכמה 

, לעומת ישובים נחרבו לגמרי
שמחת תורה שבאחוזים נהרגו 
הרבה פחות, ולא הופסקה 

היהודית אלא להיפך ההתיישבות 
כל הישובים יתחזקו יותר 

 בשמירת המצוות.
דוקא מי שהמציא שניסי ה' 
במלחמת ששת הימים נעשו ע"י 

זה אנשי השטן ולא ע"י הקב"ה 
 ,הכופרים בה' ותורתו הקנאים

נתאר לעצמינו שאנשי איחוד 
הצלה יגידו למי שמתקשר אליהם 
בסדר זה בטיפול בחור ישיבה 
מתפלל לרפואתך... זה נשמע 
מצחיק, ולכן כולם צוחקים על 
הקנאים שאומרים כך בעניני 
בטחון בלי להבין כלום, ולא 

 מבינים למה צוחקים עליהם.
הסתירה בין ההיתנגדות לצה"ל 
לבין רחמים על חייל צה"ל וגם 
הכרת הטוב בלי להתבלבל 
ולהיגרר אחריהם, זה הנושא 
שהכי מטריד את הציבור, 
ולקדושת ציון יש לזה תשובה 
ברורה, יש הבדל בין ראשי הצבא 
והמפקדים שהם רשעים שונאי 
דת, לבין רוב החיילים ששומרים 
על מצוות התורה יותר מהקנאים, 

תפללים מקוראים ק"ש בזמן ו
בזמן ועוד כמה חומרות שהם 

 מעיקר הדין,
האמירות שלא צריך הכרת הטוב 

, פקחה עינים של הרבה לחיילים
מהציבור החרדי וגרמה להם 
להתחבר יותר למסרים של קדושת 

 ציון.

התפיסה שהקנאים מנסים לחנך 
ולברך את הציבור שאסור להיפגש 

ם חייל צה"ל, לא הופך וש
למציאות בשטח, וזה מרתיח את 
הקנאים, וגורם לציבור להיבדל 
מהקנאים, התפיסה שהמדינה 

נכונה אלא היא צרה, אינה הגדרה 
הממשלה שהיתה מקום המדינה 
ועד היום היא הצרה ואותה אפשר 

: , את מוסדות המדינהףלהחלי
תחבורה, כלכלה, אוצר, בריאות, 
ביטוח לאומי ועוד, לא צריך 
להרוס רק לתקן שיפעל על פי 

 התורה.
הקנאים בדומה לרפורמים לקחו 
דיוק מיג עיקרי אמונה שצריך 
"אחכה לו" ואסור לעשות שום 
דבר שלדעת הקנאים מקדם 
לגאולה בדרך הטבע, ובשביל זה 
שכחו את שאר התורה ומצוות, 
ואף את האמונה שה' גומל טוב 
לשומרי מצוותיו ומעניש לעוברי 

א הם שכחו כי זה ל –מצוותיו 
היתה בזכות מסתדר להם, השואה 

הציונים, אבל איך יכול להיות 
שהצדיקים שלא עלו לארץ נשרפו 
בשואה והציונים הרשעים שעלו 
לארץ ניצלו, כשאין להם תשובה 

 אז אסור לשאול שאלות,
בדומה לרפורמים הם לומדים 
הלכות מדברי אגדה לעקור את 
המצוות עצמם, כפי שהרפורמים 
למדו את הגמרא בברכות שהבא 

מובטח לו  ש בחלוםעל אשת אי
שהוא בן עולם הבא, הם עשו ק"ו 
אם בחלום ק"ו שהעושה כן בהקיץ 
הוא בן עולם הבא, וזה ק"ו שאין 
עליו תשובה, כי עם משוגעים 
כאלה אין מה להתווכח, אפשר 
לשלוח אותם לאכול את המרק עם 
מזלג מדין לבוד, לכן רוב הציבור 
והרבנים מחוברים למציאות לא 

מזלג ומבינים  אוכלים מרק עם
 שלקנאים אין שכל.

מי אשם במיליוני הרוגים יהודים 
 בשואה בחוץ לארץ:

יש עוד נקודת מחלוקת בין קדושת 
ציון לקנאים ותלמידי הרב הקדוש 
מסאטמר, היכן יותר מסוכן לגור 
בארץ ישראל או בחוץ לארץ, לדעת 
קדושת ציון יש מצוה לעלות לגור 
בארץ ישראל, ויבוא יום שיהיה 
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סוכן לגור בחוץ לארץ, לעומת מ
זאת דעת הקנאים שיש גזירת 
הגלות להתפזר בכל העולם וצריך 
שרק מקצת העם יהיה בארץ 
ישראל כדי שיהיה קשה לגויים 
לכלות את עם ישראל בבת אחת, 

לפני השואה הציונים  חבויכוולכן 
אמרו שמי שיעלה לארץ ישראל 
ינצל מאנטישמיות שהיתה 

אנשי  באירופה, ולעומת זאת
הונגריה אמרו כמו לפני חורבן בית 
ראשון שלום יהיה לכם, צריך 
לשמור על גזירת הגלות ואסור 
לעלות לארץ ישראל, כך יהיה 
לגויים קשה להשמיד את עם 
ישראל, בסופו של ויכוח מי ששמע 

 לציונים ועלה בזמן ניצל.
היה ציוני אחד רשע שהציל את 
הרבה מסאטמר בתמורה להריגת 

י יהודי הונגריה, הרשע מאות אלפ
הזה מכר את נפשו לשטן, והיינו 
מצפים מהקנאים כפי שאסור 
לחגוג את ניסי ששת הימים 
שלטענתם נעשו ע"י השטן, כך אין 
לחגוג את הצלת הרבה הקדוש 
מסאטמר בכא כסליו מכיון 
שנעשה ע"י השטן בו בזמן שגרם 
לאי הצלת מאות אלפי יהודי 

לרמת הונגריה, זה עוד ראיה 
 המשכל של הקנאים.

עוד שאלה יש לי על החוברת 
 שלהם שמוכיחה את רשעות קסנר
הציוני שגרם לאי הצלת מאות 
אלפי יהודים בשואה, כדי שבדם 
שלהם נקבל פיצויים ויבינו את 
הצורך בהקמת מדינה יהודית, 
הרי גם היום הציונים עומדים 
בראש המדינה, וכפי שבתחילת 
הקורונה הם לא נתנו ליהודי 
אמריקה להגיע לארץ אלא למות 
בבתי חולים באמריקה, כך 

ה באמריקה כשיהיה טבח או מגיפ
אל תחשבו שהציונים יעזרו למי 
שבחוץ לארץ, ולכן לא שווה 
לחשוב שבפעם הבאה כן יעזרו 
לכם, בפרט עכשיו אחרי שתלמידי 
הקנאים מסתובבים בעולם לתמוך 
באויבי היהודים, שלא יהיה 
תלונות פעם הבאה על הציונים 

 שלא עזרו לאויבי נפשם.
פעם בהפגנות של הקנאים הציונים 

רקים עליהם בואש מסריח, היו זו

שזה רשעות בלתי נתפסת של 
השמאל, בעוד בהפגנות של 

אף פעם לא השתמשו השמאל 
בבואש, עד שהתחלף שר המשטרה 
לבן גביר ודרש שויון ולכן הפסיקו 
להשתמש בבואש נגד יהודים, 
כולם מבינים את חוסר אנושיות 
שיש בשימוש של בואש, והקנאים 
ם אוספים קצת מהבואש שולחי

לאמריקה שהתורמים יבינו כמה 
הם סובלים מהציונים, ואז ירחמו 
עליהם ויתרמו יותר, שהרי מזה 

 הקנאים מתפרנסים.
הצביעות של הקנאים שהם 
בעצמם משתמשים בבואש נגד 
יהודים, באחד הכנסים של קדושת 
ציון הגיעו הקנאים עם בקבוקי 
בואש והשפריצו על היהודים 

ות את הצדיקים, זה עוד זוית לרא
חברים  הקנאים חסרי צלם אנוש,

שלקחו רק חלק  של חמאס,
מהתורה כדי לעשות קרדום לחפור 

ומסלפים בה לאסוף כסף, וכופרים 
 .רוב מצוות התורה

 האם יש ויכוח על שירות בצבא?
הצד השווה בין קנאים לערבים, 
כשיש להם שריפה בשכונה, 
בתחילה מנסים לכבות לבד כדי 

נים, ורק שלא לבקש עזרה מציו
כשזה יוצא משליטה בלית ברירה 
מזמינים מכבה אש ציוני ]מעניין 
למה עדיין לא הקימו מכבה אש 

או  של קנאים שידבר רק אידיש
..[ ואז לאחר שגומר לכבות ערבית

את השריפה, נזכרים שהוא ציוני 
ומתחילים לזרוק עליו אבנים, 
במקום להכיר לו טובה על כיבוי 

על פי  השריפה. כמובן הכל
ההשקפה הטהורה שמנוגדת 

 לתורה, כפי שהוכחנו כבר.
לעומת זאת בקדושת ציון יודעים 
את הנזק שהצבא עושה, ולכן 
תוקפים את ערכי צה"ל שמנוגד 
לתורה, ואת ראשיה שמנסים לחנך 
את העם נגד התורה, לעומת זאת 
החיילים המסכנים שנמצאים שם 
ומוכנים מידי פעם לשבת בכלא 

ירת המצוות, הם הצבאי על שמ
צדיקים גדולים, כידוע הצבא 
מחולק לגדודים ומחלקות, בקרבי 
יש רוב שומרי מצוות, כמובן לא 
קנאים שרק כאילו שומרים על 

המצוות, אלא מדובר שבאמת 
שומרים את המצוות, בעוד 
הקנאים משקרים עלינו ומוציאים 
שם רע שכולם שם חוטאים בעלי 

חיילים שנפלו  150זימה, מתוך 
בקרבות אין אישה אחת, ואין 
אנחנו באים לטהר את השרץ, 
הצבא בצורתו הנוכחית הוא נגד 
התורה, ולצערינו הציבור הדתי 
לאומי טועה שתפיסתו לשנות את 
הצבא מבפנים, כי יותר מהר היה 
משתנה אם היו מפסיקים 
 .להתייצב עד שינהגו על פי התורה

אבל הכרת הטוב כמו לרופא 
לחיילים עצמם  ולמכבה אש יש לנו

שמוסרים נפשם בשביל כולם, ואין 
לנו הכרת הטוב לראשי צה"ל שהם 
חלק מהבעיה שנלחמים ביהודים 
כדי לחיות בדמיונות של דו קיום 
עם הערבים. כל בר דעת מצליח 
להבין את החילוק, חוץ מהקנאים 
שהוכחנו כבר את רמת המשכל 
שלהם, אני לא עבד לענות להם 

גדה של פסח תשובה כפי שכתוב בה
לגבי הרשע שלא עונים לו רק 
מקהים את שיניו ועונים לשאר 
הנוכחים שאינם רשעים או 

 קנאים.
פעם פגשתי את אחד מגדולי 
האדמו"רים דוקא הוא קצת 
קנאי, ובכל זאת הודה לי שהוא 
נהנה לקרוא את עלוני קדושת 
ציון, אולי באחד הימים זה ישפיע 
עליו, הוא שאל אותי שאגיד לו 

ור מה דעת קדושת ציון כיצד בר
צריך להיראות צבא של תורה 
במדינת הלכה, הרי גם אם הכל 
יהיה על טהרת הקודש, וכל עם 
ישראל יחזרו בתשובה, רוב 
הבחורים עדינים לא מתאים להם 
להילחם, וכיצד על פי התורה ניתן 
לשמור על פך השמן הטהור של 

 בחורי ישיבות?
י עניתי לו שאם כלב מסתובב חופש

ברחובות אז אפשר שאחד יהרוג 
אותו, או שבפתח כל בית נעמיד 
שומר שרק לא יכנס לאותו בית, 
ואז צריך אלפי שומרים, וכך 
הצבא נוהג היום, על פי התורה 
הצבא הוא לא הגנה אלא הבא 
להרגך השכם להורגו, ואם הורגים 
כל מי שמתעסק בטרור אז מהר 
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, המדומייןמאד יגמר הדו קיום 
התורה ציותה על ובמלחמה 

כפי שעשו בתחילת במצור הרעבה 
המלחמה וכמעט הגיעו לכניעה עד 
שנכנעו לביידן אויב היהודים 
שדואג בעיקר למוסלמים, ועשו 

לאויבים כאילו  יהומניטרסיוע 
תמורת חטופים, כשינהגו על פי 
התורה יספיק לגייס רק את 
הבחורים שמתאימים, ורק בבין 

ל השנה , זה יתן הרתעה לכהזמנים
כפי שהיה בזמן השופטים שנתנו 
הרתעה גם לאחר מותם. כמובן 
את הקנאים נגייס לא נשק ונשלח 
אותם להתפלל רק בחוץ לארץ 
באיראן ובקטר לעבוד כשלוחה של 

 המוסד היהודי לא ציוני...
אז ברור שהיום קדושת ציון נגד 
הליכה לצבא וחלק מפעילי קדושת 

ההצלה  עוזרים בועדאף ציון 
שקרובים לקנאים, אבל בעלונים 
כותבים על העתיד כיצד צריך 
להנהיג צבא על פי התורה, 
ובמלחמת מצוה שלא צריך על פי 
סנהדרין ואורים ותומים כמו 
שהקנאים זיפו את התורה, 
כותבים מה דעת התורה הקדושה 

וכמובן יש ללא סילופי הקנאים, 
הכרת הטוב גם לחיילים בלי 

, וכמו שמוכרים להיסחף אחריהם
טובה לכל יהודי כולל מנקה 

 רחובות.
הציבור לא מבין מה צריך לעשות 
לדעת הקנאים, לאחר שכבר עברו 
על התגרות באומות, ולדעתם זה 
גרם לטבח בשמחת התורה, האם 
עכשיו צריך לא להילחם עד 
שתקום הסנהדרין, שאסור 
לדעתם להקים עד שיבוא המשיח, 

לטבוח ועד אז צריך לתת לערבים 
בכל יושבי ארץ ישראל, כדי 
שהקנאים יוכלו לומר בשואה 
נכשלנו והפעם צדקנו כל מי 
שבארץ ישראל מת ורק מי ששמע 
לנו להישאר בחוץ לארץ ניצל, 
האם זה תפקיד שלנו לקיים את 

תיר את בשרכם השבועה 'אני מ
' או כצבאות וכאילות השדה

שאסור לנו לעשות את זה בידים 
 . עד שהמשיח יגיע..

 
 

 כבוד לרבנים
בשונה מהקנאים שלא מכבדים גם 
את הרבנים שלהם כידוע, 
ומכריחים אותם לחתום נגד 

, וכפי רצונם באיומים של פיטורים
שראינו איך הם מקיימים נערים 
פני זקנים ילבינו, מנוערים מן 
המצוות מול תלמידי חכמים. 
לעומת זאת אנשי קדושת ציון 
נזהרים לכבד גם את הרבנים של 
הקנאים, ולכן בכל מה שכתבתי עד 
כאן לא תמצא זלזול ברבנים אלא 
בנערים עלומי שם מקהילי 

 קהילות בשטיבל.
ם, שיש חובה יש טעות של הקנאי

הרבנים וזה בלתי  כללשמוע בקול 
בין  אפשרי כי יש מחלוקות

, אז יש להם פתרון למחוק הרבנים
את תואר הרב למי שרוצים, ואז 
מותר גם לבזות אותו, לעומת זאת 
אנשי קדושת ציון סוברים שכל 
אחד צריך לשמוע לתורה, ואם יש 
לו ספק מה דעת התורה ישאל רק 

יכול לבחור  את רבו, וכל אחד גם
מי הרב שלו, ולכן אם הרב שלו 
טועה הוא יענש לא על זה ששמע 
לרב אלא על זה שבחר באותו רב 
בלי לבדוק כמה הוא מתאים 
לתורה, אבל לכבד צריך לכבד גם 
את הרב של השני, ואע"פ שלדעתך 
הוא לא צודק, צריך להיות חכם 
ולא צודק, לבזות רב בדרך כלל זה 

אלא  לא מקריב אותך למטרה
 להיפך.

יש עוד מחלוקת האם יכול להיות 
שרבנים לפעמים טועים, לפי 
קדושת ציון לבן אדם מותר לטעות 
וכבוד הוא להודות על האמת כפי 
שזכה יהודה, וכפי שכתוב על רבי 
עקיבא וחכמי דורו שטעו לחשוב 
שבר כוכבא הוא משיח, ולכן אם 
רבנים אמרו שהמדינה לא תחזיק 

החזיקה זה לא שנה ובסוף היא  50
בזיון לומר את המציאות שהרב 
טעה, ולכן לא נמשיך לעצום עינים 
ולכתוב את דברי הרב ולעדכן כל 
שנה את המספר שאמר, זה לא 

שאתה צוחק  כבוד לרב ולא לציבור
עליו שאינו זוכר מה אמרת שנה 

 שעברה,
לעומת זאת הקנאים סוברים 
שאור ששת ימי בראשית גנוז 

שרואים מסוף לצדיקים שבכל דור 
העולם ועד סופו, ורק לא את הכל 
מגלים לנו, כל הרבנים לדעת 
הקנאים ידעו מהשואה ומהטבח 
בשמחת תורה, ורק לא הזהירו את 
הציבור כי לא קיבלו רשות 
משמים, ולכן הם תמיד מטייחים 
את המציאות שלא יגידו שרבנים 
טעו בהבנת תהליך הגאולה שה' 
עושה ומקיים את מה שהבטיח 

 יד נביאיו מתקיימים לנגד עינינו.ב
 התגרות באומות ע"י הקנאים, 

הקנאים אומרים שכל יהודי צריך 
להישאר בארצו ולא למרוד במושל 
ארצו, אבל עכשיו רואים קנאים 
באמריקה שמורדים בממשל ביידן 
כיוון שכלפי חוץ אינו תומך 

הפגינו  בחמאס, וכן בזמן טראמפ
נגדו כשתמך ביהודים, אבל רואים 
כמו הרפורמים שיש תורה אחת 
כשזה לטובת היהודים ויש תורה 

 אחרת כשזה נגד היהודים.
 

 מה יהיה הסוף?
אנחנו מאמינים בביאת המשיח 
מסתמא לאחר שנזכה לבנות את 
בית המקדש על אף הפגנות של 
הקנאים והרפורמים, כפי שכתוב 

ישראל  בירושלמי וכדעת גדולי
אז לאורך הדורות עד הקנאים, ו

יתקיים יבושו וישוגו אחור כל 
שונאי ציון יהיו כחציר גגות וגו', 
רוב הקנאים לא יזכו לראות בשוב 

ורק מי שיחזור  ה' את שיבת ציון,
 בתשובה יזכה לשמוח בשמחתה.

אנחנו מחכים לקיום הפסוק 
מהרסיך ומחרביך ממך יצאו, ולא 

וצאים כפירוש של הקנאים, שי
כפרוש להרוס אותנו אלא 
יוצאים המפרשים על הפסוק, 

לאמריקה להפסיק לבזבז לנו את 
אין מה לחשוש מהקנאים  הזמן.

הרכבת נוסעת ע"י הקב"ה כבר 
עשרות שנים, ונמשיך הלאה אל 
המקום אשר אמר ה', וניתן 

 לכלבים להמשיך לנבוח.
 

העלון מיועד למי שקרא את 
על של " 1הגיליון הקודם מספר 

 ארגון להציל. –המלחמות" 
  

 


